
 

Αθήνα, 27.01.2025 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

 

Θέμα: «Θα επιτρέψει η κυβέρνηση της ΝΔ τις εξορύξεις χρυσού στη Θράκη, 

αδιαφορώντας για τις καταστροφικές συνέπειες για την περιοχή;» 

 

Το τελευταίο διάστημα πληθαίνουν τα δημοσιεύματα στον τοπικό τύπο της Θράκης, 

που κάνουν λόγο για νέες, οργανωμένες και μεθοδευμένες προσπάθειες των 

γνωστών «χρυσοθήρων», που εποφθαλμιούν τη γη της Θράκης δεκαετίες τώρα, να 

«πατήσουν πόδι» στην περιοχή, ώστε να προχωρήσουν τις καταστροφικές για το 

περιβάλλον και συνολικά για τον τόπο εξορύξεις χρυσού. 

Αυτό επισημαίνει σε πρόσφατη ανακοίνωσή της και η «Διανομαρχιακή  Επιτροπή 

Ροδόπης – Έβρου ενάντια  στην εξόρυξη  και μεταλλουργία χρυσού», η οποία 

υπενθυμίζει πως ανάπτυξη και χρυσωρυχεία δεν συμβαδίζουν και καλεί τους 

κατοίκους της Θράκης σε επαγρύπνηση και αγώνες. 

Υπενθυμίζεται πως σύσσωμη η τοπική κοινωνία της Θράκης, όποτε αυτό χρειάστηκε 

κατά το παρελθόν, βροντοφώναξε την καθολική, πάνδημη αντίθεσή της στις 

εξορύξεις χρυσού, υπογραμμίζοντας πως για τους Θρακιώτες «χρυσός είναι οι 

θάλασσες, τα δάση, το νερό και η υγεία των παιδιών». Το αυτό δηλώνουν έτοιμοι να 

πράξουν οι Θρακιώτες και σήμερα, όποτε και αν χρειαστεί. 

Με βάση όλα τα παραπάνω, και με δεδομένες τις - κατά το παρελθόν - «ύποπτες» 

δηλώσεις στελεχών και πρώην Υπουργών της ΝΔ, αλλά και συγκεκριμένες  

νομοθετικές πρωτοβουλίες που έλαβε η σημερινή κυβέρνηση, που επί της ουσίας 

«έκλειναν το μάτι» στους χρυσοθήρες, ώστε να προχωρήσουν οι εξορύξεις χρυσού 

στην περιοχή της Θράκης, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Είναι στις προθέσεις της κυβέρνησης της ΝΔ να επιτρέψει να προχωρήσουν οι 

καταστροφικές εξορύξεις χρυσού και στην περιοχή της Θράκης; 
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